
Op de rijksoverheid site staat de volgende tekst:

Hugo de Jonge

Minister van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport, viceminister-president:
Iedereen in Nederland moet de ruimte krijgen om volwaardig mee te kunnen doen aan 
onze samenleving. Als je een beperking hebt, mag dat geen reden zijn om langs de kant 
te staan. Ik wil werken aan een zorgzamere samenleving waarin het vanzelfsprekend is 
dat we naar elkaar omkijken en als het nodig is voor elkaar zorgen. Een samenleving 
ook waarin we kinderen meer recht doen en helpen om kansrijk en veilig op te groeien. 
Betere zorg en ondersteuning voor jong en oud, daar zet ik mij samen met de duizenden 
professionals in de zorg voor in.

Blijkbaar geldt dit niet voor mensen met EHS/stralingsgevoeligheid!

25 jaar lang heb ik met hart en ziel gewerkt in het onderwijs, totdat ik totaal onderuit ging 
door stralingsklachten. Ik kan  niet meer normaal functioneren, wonen, werken in deze 
maatschappij. Het heeft mijn leven en dat van mijn gezin totaal op zijn kop gezet. Ik wist niet 
dat dit kon en ben beland in een wereld waarvan ik het bestaan niet wist. Ik ben geen 
complotdenker, niet anti corona beleid of anti-vaccinatie. Ik steek geen zendmasten in brand 
(mensen met EHS doen dit zeker niet) en ben niet anderszins radicaal. Ik “geloof” niet dat 
straling mij ziek maakt,….ik voel straling en mijn lichaam reageert daarop met extreme 
lichamelijke klachten.( ook in je slaap of als je er niet bewust mee bezig bent) Deze klachten 
zijn o.a. een heel naar gejaagd gevoel van onder stroom staan, hartkloppingen, duizeligheid, 
gevoel van door je benen zakken, niet helder kunnen denken, vermoeidheid, gedesoriënteerd 
raken, ondraaglijke hoofdpijn, niet meer slapen als de bijv. de wifi aanstaat of als je in een 
omgeving met veel straling bent geweest. Ben ik in een afgeschermde kamer of in een gebied 
met weinig straling, dan verdwijnen veel klachten of worden minder. Helaas zijn deze laatste 
plekken steeds minder te vinden in Nederland en wordt het door de toenemende 
stralingsbronnen in de omgeving en bij buren/omwonenden steeds moeilijker om op de been 
te blijven.  

Er zijn vele mensen net als ik, die stralingsgevoelig zijn en elke dag ondraaglijk lijden. Zie de 
ervaringen gemeld bij Stichting EHS, de ervaringen van VEMES meetspecialisten, die 
dagelijks stralingsgevoelige mensen proberen te ondersteunen door gefundeerde metingen en 
daarop gebaseerde afschermingsadviezen. Helaas zijn deze afschermingsmiddelen wel heel 
prijzig. Leest u bijvoorbeeld de boeken van ervaringsdeskundigen uit ons eigen land: “De 
draadloze kooi” van Chantal Halmans of “Ziek van straling” van Jolanda van Dam of “Steeds 
minder mij” van Margot Verhoeven. En zo zijn er meer……1
Daarnaast zijn er honderden onderzoeken die, naast het bestaan van vele elektrogevoeligen, 
bewijzen dat er gezondheidsschade door straling kan optreden.
Op 20 oktober 2020 heeft de rechtbank het beroep van Wilma de Jong gegrond verklaard dat 
gezondheidsrisico`s  door antennemasten niet kunnen worden uitgesloten. In landen om ons 



heen wordt er veel actiever informatie gegeven over stralingsgevaren, worden er aanpassingen 
op kinderdagverblijven en scholen gedaan m.b.t. wifi en wordt EHS in Zweden bijvoorbeeld 
erkent. 

De uitspraak op 12 januari jl.2020 van Hugo de Jonge,,onze minister van Volksgezondheid en 
welzijn !“Sommige mensen geloven dat je ziek kunt worden van 5G” heeft mij en anderen 
dan ook enorm getroffen! U moest eens weten!
Met die uitspraak, zonder enige  kennis van zaken, is de groep mensen met EHS wiens leven 
en dat van hun gezin  totaal op zijn kop is komen te staan, enorm tekort gedaan! Wij worden 
niet erkend, niet beschermd en wij ontvangen geen hulp!
(in een andere context is daarom het afgelopen jaar het kabinet gevallen…..!)

Je zou toch denken dat de overheid uit het verleden zou leren: Zo werden tabak, asbest, 
wonen onder hoogspanning ondanks vele onderzoeken en protesten lange tijd als onschadelijk 
beschouwd en bewijs onder tafel geveegd. Nu vele jaren later worden alle drie als 
kankerverwekkend gezien! 
Of zijn de financiële belangen  belangrijker dan de gezondheid van uw burgers?. Ik herinner 
mij de volgende uitspraken in het afgelopen jaar:
……Gezondheid eerst!  
……Vrijheid van een kan niet ten koste gaan van gezondheid van ander!
……Niet weg kijken!
……Niet normaal maken wat niet normaal is!

Deze uitspraken komen u vast bekend voor!

Met deze reactie  wil ik u opnieuw op de hoogte stellen, zodat u nooit kan zeggen: wij hebben  
het niet geweten!  
Ik doe dit, net als lotgenoten, ook bij de gemeente, GGD, huisarts, stichting EHS, 
internetconsultaties, petities etc.  Heel opvallend: het stralingsdossier wordt ondergebracht bij 
het Ministerie van Economische Zaken i.p.v. Gezondheidszorg. DAT ZEGT ALLES….! 

Ik roep onze minister van VWS, als de minister president, en de volledige 2 de kamer op om 
allen uw verantwoordelijkheid te nemen, zodat de bovenstaande uitspraak op de rijksoverheid 
site ook voor mij en lotgenoten gewaarborgd wordt en onze grondrechten beschermd worden!


